

	<p>Tento projekt je spolufinancován z Evropského fondu pro regionální rozvoj prostřednictvím Euroregionu NISA.</p>  <p>EVROPSKÁ UNIE “PŘEKRAČUJEME HRANICE“</p>	
--	--	---

Project of the Department of Economic Statistics, EF TUL

(Project CR 3.22 – Micro projects fund within the OP Cross-Border Cooperation 2007-2013 Objective 3 (CR-Poland) in the Euroregion Nisa)

Projekt des Lehrstuhls Ökonomische Statistik der Ökonomischen Fakultät der Technischen Universität Liberec

“THE IMPACT OF THE ECONOMIC CRISIS ON THE CZECH AND POLISH PART OF THE EUROREGION NISA”

„DIE FOLGEN DER WIRTSCHAFTSKRISE IM TSCHECHISCHEN UND POLNISCHEN TEIL DER EUROREGION NEISSE MIT DEM SCHWERPUNKT AUF ARBEITSMARKT“

Project description:

The aim of this project is to enable, via lectures, Czech and Polish students of the Technical University of Liberec and the Wrocław University of Economics (UE) to gain up-to-date information on job offers on Czech and Polish job markets. The lectures will focus on problems which arose with the onset of the financial and economic crisis. The lectures will be given by experts from the Technical University of Liberec, and representatives of the Labour Office in Liberec. Students that wish to share their experience with these job markets can also take part and appear. Not only will the lectures concentrate on the general impact of the crisis on job markets in the world and the Czech Republic, but they will also concentrate on particular exposures of the crisis on the job market in the Euroregion Nisa.

OFFICIAL LANGUAGE: ENGLISH.

Projektbeschreibung:

Das Ziel des Projektes ist, den polnischen und tschechischen Studenten der Technischen Universität Liberec sowie der Ökonomischen Universität in Wrocław zu ermöglichen, Informationen über die Arbeitsmarktmöglichkeiten im tschechischen und polnischen Teil der Euroregion Neisse hinsichtlich der Wirtschafts- und Finanzkrise zu bekommen. Vorträge werden von Fachleuten von der Technischen Universität Liberec und Vertretern des Arbeitsamtes in Liberec gehalten. In der Projektrealisierung engagieren sich auch Studenten und Studentenratvertreter, die ihre eigenen Erfahrungen auf dem Arbeitsmarkt präsentieren können. Die Vorträge werden sich auf allgemeine Folgen der Krise auf dem globalen Arbeitsmarkt und in der Tschechischen Republik, aber auch auf konkrete Zeichen der Krise auf dem Arbeitsmarkt in der Euroregion Neisse orientieren.

DIE OFFIZIELLE SPRACHE DER VORTRÄGE UND DER PRÄSENTATIONEN IST ENGLISCH.

Contact/ Kontakt:

Technická univerzita v Liberci
Ekonomická fakulta
katedra ekonomické statistiky

Ing. Vladimíra Hovorková Valentová, Ph.D.

e-mail.: vladimira.valentova@tul.cz

tel. +420485352395

www:<http://www.ef.tul.cz/index.php?content=katedra&ktera=KSY>

Partner/Projektpartner:

Uniwersytet Ekonomiczny we Wrocławiu

Wydział Gospodarki Regionalnej i Turystyki w Jeleniej Górze

Katedra Finansów i Rachunkowości

dr Robert Kurek

e-mail: rkurek@poczta.onet.pl

tel. +48-757538259

www: <http://www.ue.wroc.pl>



TECHNICKÁ UNIVERZITA V LIBERCI
Ekonomická fakulta



Uniwersytet Ekonomiczny
we Wrocławiu